

Title (en)

Device for filling a transport container.

Title (de)

Einrichtung zum Befüllen eines Transportbehälters.

Title (fr)

Dispositif de remplissage d'un conteneur de transport.

Publication

EP 0446660 A1 19910918 (DE)

Application

EP 91102333 A 19910219

Priority

DE 4007801 A 19900312

Abstract (en)

In a device (1) for the controlled filling of a transport container (11) with piece goods, the transport container (11) is arranged vertically over a conveying means (2) and consists of two shells (12 and 13) which can be displaced in a controlled manner. Furthermore, there is arranged underneath and passing through the conveying means (2) a lifting element (31) which can be moved towards and introduced into the transport container (11), said element being drivably connected to an actuator which interacts with the shells (12, 13) of the transport container and by means of which one or both shells (12, 13) can be forcibly displaced as a function of the lifting movements of the lifting element. <??> It is thus possible for one or more layers of piece goods to be filled into a transport container by mechanical means without the goods requiring human contact. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Einrichtung (1) zur gesteuerten Befüllung eines Transportbehälters (11) mit Stückgütern ist der Transportbehälter (11) vertikal über einem Fördermittel (2) angeordnet und besteht aus zwei gesteuert verstellbaren Scheiben (12 und 13). Des weiteren ist unterhalb des Fördermittels (2) ein dieses durchgreifendes in Richtung des Transportbehälters (11) zustellbares und in diesen einführbares Hubglied (31) angeordnet, das trieblich mit einem mit den Schalen (12, 13) des Transportbehälters zusammenwirkenden Stellglied verbunden ist, mittels dem eine oder beide Schalen (12, 13) in Abhängigkeit von den Hubbewegungen des Hubgliedes zwangsläufig verstellbar sind. Auf diese Weise ist es möglich, einen Transportbehälter maschinell mit Stückgütern zu befüllen, und zwar in einer oder mehreren Lagen, ohne daß die Stückgüter dabei von Menschen berührt werden müssen. <IMAGE>

IPC 1-7

B65B 19/34; B65B 35/36

IPC 8 full level

B65B 1/34 (2006.01); **B65B 19/34** (2006.01); **B65B 35/36** (2006.01); **B65B 35/40** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65B 1/34 (2013.01 - EP US); **B65B 19/34** (2013.01 - EP US); **B65B 35/36** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 2017035 A 19791003 - SIG SCHWEIZ INDUSTRIEGES
- [A] DE 2237894 A1 19740314 - HESSER AG MASCHF
- [A] US 4386490 A 19830607 - GRIFFITH ROBERT L, et al

Cited by

EP0569674A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0446660 A1 19910918; EP 0446660 B1 19930721; CA 2037994 A1 19910913; DE 4007801 A1 19910919; DE 59100198 D1 19930826; JP 2907239 B2 19990621; JP H04215912 A 19920806; US 5190138 A 19930302

DOCDB simple family (application)

EP 91102333 A 19910219; CA 2037994 A 19910311; DE 4007801 A 19900312; DE 59100198 T 19910219; JP 4324191 A 19910308; US 66710591 A 19910308